
Савјет министара
Јуче  је  Представнички  дом  Парламентарне  скупштине  Босне  и
Херцеговине потврдио нови састав Савјета министара Босне и
Херцеговине. Високи представник је задовољан што је коначно
дошло до овог и члановима Савјета министара жели успјех у
раду.

Међутим, због губитка неколико мјесеци, Савјет министара мора
удвостручити  своје  напоре  у  наредним  мјесецима.  Високи
представник  очекује  да  ће  се  прва  конституишућа  сједница
одржати у року од неколико наредних дана. Он исто тако очекује
од  Парламентарне  скупштине  да  ради  заједно  са  Савјетом
министара да би се осигурало да се кључни закони усвоје без
проблема.

Међутим, прави посао у вези с овим тек предстоји. Чланови
Савјета су упознати са приоритетима OHR-а, да их наведемо само
неколико: Закон о буџету за 1999. годину, Закон о цивилној
авијацији,  имплементација  Закона  о  држављанству,  Закона  о
избјеглицама, имиграцији и азилу у Босни и Херцеговини. OHR се
договорио са предсједавајућим да је потребно одмах узети у
разматрање овај програм рада, као и размотрити питање на који
би  се  начин  структуре  Савјета  министара  могле  учинити
ефикаснијим.

Сједница Представничког дома је била нарушена због тога што су
делегати СДС-а и СРС-а напустили сједницу. Разлог који је
наведен за овакво понашање се може узети једино као изговор.
Копредсједавајуће, потпредсједавајућег, министре и замјенике
министара у Савјету министара је именовао Парламент у потпуној
сагласности са Уставом. Високи представник би желио јасно да
стави  на  знање  да  је  бојкотовање  сједница  апсолутно
неприхватљиво,  посебно  у  вријеме  када  се  на  дневном  реду
Парламентарне  скупштине  налазе  закони  од  фундаменталне
важности  за  животе  грађана  у  овој  земљи.  Он  апелује  на
делегате СДС-а и СРС-а да испуне своје обавезе и поново заузму
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своја мјеста на сљедећој сједници. У супротном се доводи у
питање вјеродостојност опредјељења њихових странака за јавно
добро и имплементацију Дејтонског споразума.

Високи представник очекује да ће Представнички дом одржати
своју  сљедећу  сједницу  10.  фебруара,  као  што  је  то  већ
договорено  на  колегијумима.  Приоритет  би  требало  да  буде
одлука о државној химни Босне и Херцеговине.


